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Abstract (en)
The device (1) has a part i.e. closing cap (10), rotating with respect to another part i.e. container (2), around a longitudinal axis. The cap has a
flexible tab (16) formed in a thickness of tubular skirt (14) of the cap. The container has a relief (8). The tab and the relief are arranged to cooperate
with each other so that rotation of the cap relative to the container causes the tab to cross the relief by bending with a flexion component parallel to
the axis. The tab crosses the relief to produce a tactile sensation to be felt by a user.

Abstract (fr)
Dispositif de conditionnement et d'application, comportant : - une première pièce (2), - une deuxième pièce (10) pouvant tourner par rapport à la
première autour d'un axe de rotation (X), l'une des pièces comportant une patte élastiquement déformable (16) et l'autre pièce comportant un relief
(8), la patte et le relief étant agencés pour coopérer de telle sorte que la rotation de la deuxième pièce relativement à la première amène la patte à
franchir le relief en fléchissant, avec une composante de flexion parallèle à l'axe de rotation, ce franchissement s'accompagnant de la production
d'une sensation tactile pouvant être ressentie par l'utilisateur.
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